
 
 

Møderække 23/05 og 19/06 

 

Dagsorden + referat  

Skolebestyrelsesmøde 

Onsdag d. 24. april 2024 kl. 18.00-20.00.  

Forplejning sandwich eller smørrebrød samt drikkevarer 

Referent: KL 

Fraværende:  

 

1. Elevrådet 

Der er valg til næste års elevråd i maj/juni. 

Ønsker: Bordplader til at lave bordbænke-sæt til bordtennis (udenfor), kantine som eleverne står 

for, automat med mad som alternativ (boller, juice og frugt). 

Skaterrampen bliver snart revet ned, vi er ikke klar over præcis hvornår. 

 

Undervisningsmiljørepræsentant: Sean 6B 

 

Kommentarer fra skolebestyrelsen: 

- Der er også andre muligheder for skolemad – men hvor mange har lyst til at bruge det? 

Forældrerepræsentanterne er også i gang med at kigge på muligheder og løsninger.  

 

2. Kort orientering 

Skole: 

 Orientering omkring folkeskoleforliget (1. drøftelse). De fleste punkter skal implementeres fra 

2025. Der er enkelte punkter fx renoveringer, der allerede skal i gang i dette budgetår. Ejby har 

gjort opmærksom på fx naturfagslokalerne. 

Skolebestyrelsen vil gerne se lokalerne næste gang. 

SFO:  

Tiden går meget med 1. april-børn.  

 Der er et kommunalt fokus på overgangene fra daginstitutioner og skoler.  



 
Nyt tiltag – ingen mobiler før 15.30 (prøvehandling indtil sommerferien) – det er kommet godt i 

gang. Klubben håber meget, at forældrene bakker op om forsøget. 

Bordet rundt (korte beskeder):  

- Præsentationsfolder – hvordan går det. 

- Skolebestyrelsen vil gerne være mere aktiv ift. tilflyttere – mange gode ideer, der skal bredes 

ud, så tilflyttere bliver klogere på skolen.  

- Udsmykning på skolen – kan vi gøre det mere rart og hyggeligt på skolen (venskab/fællesskab/ 

forebyggelse af mobning) fx i dialog med elevrådet. Skolebestyrelsen vender tilbage iflg. 

punktet 

 

3. Tema: Supplerende undervisning 

Skolens ledelse og Jane Lind Kristensen (koordinator for skolens Pædagogiske læringscenter) 

fremlægger arbejdet med elever med fagligt støttebehov i undervisningen. Formålet er at give 

bestyrelsen viden og mulighed for opfølgende spørgsmål til og undersøgelse af emnet, som et led i 

bestyrelsens tilsynsopgave. 

I folkeskolelovens § 3 a står der at; Børn, der har brug for støtte, og som ikke alene kan 

understøttes ved brug af undervisningsdifferentiering og holddannelse, skal tilbydes supplerende 

undervisning eller anden faglig støtte i henhold til § 5, stk. 5. Hvis der er behov herfor, skal der gives 

personlig assistance, der kan hjælpe barnet til at overvinde praktiske vanskeligheder i forbindelse 

med skolegangen. 

I oplægget vil vi bl.a. komme omkring punkterne: 

• Co-teaching den daglige undervisning og holddeling. 

• Tidlig indsats og sporing af bl.a. læsevanskeligheder, ordblindhed og sprogforstyrrelser. 

• Procedurer for faglige løft, brug af hjælpeværktøjer herunder Nota, App-writer og Eye Just 

Read. 

• Testresultater til brug ved klassekonferencer (på årgangsniveau). Fokus på didaktik og 

indsatser gennem co-teaching.  

• Ressourceteamet til foregribende indsatser mellem skole, PPR og FCK. 

• Praksis vedr. visitation til gruppeordninger. 

Skolebestyrelsen får mulighed for løbende spørgsmål, og beslutter efter oplægget hvad (om noget) 

man vil vide mere om eller gå videre med i tilsynet. 

 

Orientering ved læsevejleder Jane Lind Kristensen og viceskoleleder Kim Laursen 

 

Pause 

 

4. Evaluering af forårsfest 

Skolebestyrelsen solgte pølser for 9264 (overskud).  



 
En god fest. 

Næste år skal forældrene vide, hvad pengene skal bruges til – så man forhåbentlig køber mere. 

 

5. Planlægning af kontaktforældremøde 29.5 

Foredrag med Nicola Nyhave. Herunder årsberetning. 

Bilag: forslag til invitation 

 

Skolen sender en reminder ud et par dage før tilmeldingsfristen. Bestyrelsen sender brødtekst til 

skolen inden. (18-20.30) 

 

6. Bestyrelsens arbejde med tilsyn og principper 

Bestyrelsen skal godkende udkastet til princippet for holddannelse. Herefter kan det overvejes 

hvilket princip der skal behandles som det næste. 

Bilag: udkast til princip for holddeling 

 

Godkendt. 

 

7. Tilbagemelding fra Fælles skolebestyrelsesmøde: 

• Mobilfri skole? 

• Fysiske rammer 

• Aktiviteter i elevpauser 

• Store elever der går til købmanden i pauserne 

Udskydes til næste gang 

 

8. Skolemad 

Skolebestyrelsen beslutter om man vil gå videre med at undersøge det reelle behov for levering af 

skolemad. Tidligere leverandør er stoppet grundet manglende bestillinger. Aftalen afhænger af 

fødevaregodkendelse, kvalitetskrav samt bestilling og levering uden ressourceforbrug for skolen. 

 

Skolebestyrelsen arbejder videre og de vender tilbage, når der er nyt. 

 

9. Lukket punkt 

 

10. Næste møde 

23/5 

Trivselsmåling 



 
Undervisningsmiljøvurdering 

Ordensregler 

Tilbagemelding fra Fælles skolebestyrelsesmøde 

 

 


